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                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 

 

Pani Prezydentko. 

 

Na chodniku ul. Nowy Świat parkują swoje samochody kierowcy firmy BOLT. 

Zdjęcia w załączeniu. 

Moje pytanie w imieniu mieszkańców w/w ulicy – czy ten „parking” jest 

przeznaczony dla tych samochodów? 

Jeżeli nie to wskazane jest podjąć stosowne kroki w celu jego likwidacji. 

Mieszkańcy nie mają gdzie zaparkować samochodu a tu taki rodzynek. 

Zdjęcia w załączeniu. 

 

                                                                           Jan Pająk 

                                                                           Radny Rady Miasta Gliwice  
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